
Делегат Стјепан Крешић поставио је сљедећа питања Министарству 

комуникација и транспорта БиХ: 

 

  ''1. Касни ли се са изградњом 'шенгенских' граничних прелаза Југ 'Бијача' –  

                  Сјевер (Свилај)? 

2. Хоће ли бити завршени и стављени у функцију до 01. 01. 2013. године? 

3. Има ли могућности да се договори још граничних прелаза, што би знатно 

смањило транспортне и остале трошкове пољопривреди?“ 

 

  Поводом делегатског питања које је поставио Стјепан Крешић, присутнима се 

обратио министар комуникација и транспорта БиХ Рудо Видовић, који је, након 

краћег усменог одговора, истакао да ће одговор на постављено делегатско питање 

бити достављен и у писаној форми. 

 


